
UDDANNELSESUDVALGETS BERETNING FOR 2012/13 

 

I det forgangne år har udvalget kun haft et projekt for egen regning, idet det store træk er lagt i 

samarbejdet med de 2 andre distrikter, hvortil der henvises til bestyrelsens beretning. 

 

På opfordring fra Næstved blev det besluttet at prøve at afvikle et arrangement omkring lynbridge, 

da dette projekt var blevet så godt modtaget i det jyske. 

 

Der blev lavet et budget, som bestyrelsen tiltrådte projektet på grundlag af.  

 

Materialet blev hængt op på gymnasier, handelsskoler og idrætsklubber. 

 

Kun 8 tilmeldte sig, hvor de 6 efter kurset ville fortsætte i Næstved Bridgeklub 

 

Økonomien kom ikke til at hænge sammen, da især annonceudgiften blev langt større end forudsat, 

men også det ringe deltagerantal gjorde udslaget. Det triste resultat fremgår af årsregnskabet. 

 

Det opnåede resultat gav absolut ikke grundlag for at forsøge projektet i Nykøbing F. 


